

Richard Payne



Harpenden 財務諮詢中心

"Tell them that I love them" "告訴他們我愛他們"

John 約 翰 福 音 3 v 16. For God so loved the world that he gave his one and only son, that whoever believes in him shall not perish but have eternal life.

神愛世人, 甚至將他的獨生子賜給他們, 叫一切信他的, 不至滅亡, 反得永生。

1 John 約翰一書 4 v 16. God is Love. 神是愛

God's love is other, it's different and it's unconditional. It's not the same as human love.

上帝的愛是另類的,是不同的,它是無條件的.是與人類的愛不一樣的.

We can't get God to love us more or get him to love us less, by what we do!

我們無法通過行為令上帝對我們的愛增多或減少!

Romans 羅 馬 書 5 v 8 But God showed his love for us by sending Christ to die for us when we were still sinners.

惟有基督在我們還作罪人的時候為我們死,神的愛就在此向我們顯明了。

If we don't know that his love is unconditional, we will be forever trying to earn it.

如果我們不知道祂的愛是無條件的,我們將永遠努力去爭取它。

"Gospel" means "The good glad merry news that makes a man leap for joy"

"福音"的意思是"使人歡欣鼓舞的好消息"

Isaiah 以賽亞書55 v 1 Come, all who are thirsty, come to the waters; and you who have no money, come, buy and eat! Come but wine and milk, without money, without cost.

你們一切乾渴的都當就近水來;沒有銀錢的也可以來。你們都來,買了吃;不用銀錢,不用價值,也來買酒和奶。

Yes, it's all been paid for, but we need to come, we need to ask so that these things then become ours in experience.

是的,一切都已經付清了,但我們需要前來, 我們需要祈求,這樣,這些東西就能成為我們 真實的體驗。

We receive things from God not because of our goodness or faith, but because of his goodness and His faithfulness.

我們從神那裡接受的事物不是因為我們良善或有信心,而是因為祂的良善和信實。